
ÒTot ha anat molt r�pidÓ

El base de Llagostera, un hist�ric del b�squet giron�, t� clar que no es pot

desaprof itar una ocasi� hist�rica com la de la f inal a quatre a Fontajau

ÒPer a lÕequip Marc Gasol �s un luxe perqu� fa m�s bo la restaÓ, assegura el

catal�

Alber t S�bat en un pavell� de Fontajau que vol que

torni a ser dÕACB MANEL LLADî.

Alber t S�bat (23/8/1985, Llagostera) �s de la mateixa generaci� que

Marc Gasol. Ells dos s�n, en diferents rols, els pals de paller dÕun

B�squet Girona que podria tornar aquest diumenge a lÕACB catorze

anys despr�s.

Com arriben a aquesta cita hist�rica?Hem anat de menys a m�s,

tamb� lÕequip ha canviat molt i el punt dÕinf lexi� va ser amb

lÕarribada del Marc, que ens va donar seguretat tant en defensa

com en atac. Despr�s van arribar el Txemi i el Maxi, que han acabat

de fer un equip molt m�s complet i amb m�s amena�a que ens ha

perm�s acabar molt b� el curs.Un dels reptes del club era poder

arribar f ins aqu� amb gent identif icada amb la casa?I tant. Som dels

equips que m�s jugadors tenim del territori. A lÕACB i a la LEB est�

passant que hi ha molts jugadors de fora, per� aqu� �s el contrari,

amb jugadors gironins com lÕéric o jo, i amb el Marc, que �s com un

m�s.Sigui diumenge o no, el que �s clar �s que el projecte del

B�squet Girona per tornar a lÕACB ja �s molt a prop i ja ning� defuig

lÕambici�.�s clar que lluitarem. No sabem si ho assolirem aquest

cap de setmana per� estem conven�uts que el projecte continuar�

creixent. El que �s obvi �s que ha anat fent passos sempre ferms i

estic segur que anir� a m�s.Si alguna cosa ha aconseguit Marc �s

que lÕestructura del B�squet Girona sigui s�lida?�s molt bona i �s

dÕACB. Tenim moltes facilitats com a jugadors, molts ajudants,

molta gent a les of icines que es preocupen de tot el que �s fora del

par tit de b�squet, intenten fer moltes coses. Tamb� es preocupen pel reciclatge i el canvi clim�tic, amb moltes

iniciatives.La LEB Or torna a tenir un nivell cada cop m�s alt.Els �ltims anys sÕest� veient molt bon b�squet.

Enguany hi ha molts projectes per intentar pujar i el curs vinent hi haur� el MoraBanc i el Burgos com a dos grans

projectes m�s. Ha anat depenent dels diferents clubs per� la realitat ha anat de m�s a menys; quan vaig

comen�ar eren clubs potents que aspiraven a lÕACB, per� des del 2007, amb la crisi econ�mica, va caure en

picat, amb impagaments i situacions greus. Nosaltres tenim un club s�lid.LÕaf ici� de Girona est� embogida per

intentar tornar a tenir un equip entre els millors.Tenen ilálusi� com nosaltres dÕassolir el repte, per� tothom �s

conscient que �s molt complicat. Ho donarem tot, juguem a casa, per� a un par tit pot passar qualsevol cosa. A

cinc par tits seria diferent i el que hem dÕintentar controlar s�n els petits detalls. I un gran detall �s jugar a

Fontajau. Tothom ho veu amb bons ulls, tothom ha apor tat el seu granet de sorra, tant lÕAjuntament com la

Diputaci�, la Generalitat i el club ho fan perqu� Girona se senti orgullosa de lÕambient de b�squet.Com va viure

lÕarribada del Marc a lÕequip?Abans que ho anunci�s ja havia estat entrenant. LÕany anterior tamb� hi havia el

rumor de quan passaria. No ten�em ni idea de quan seria perqu� ell ja ho havia anunciat. Vam tenir la sor t que fos



r�pid i aix� �s un luxe per a nosaltres i per a lÕaf ici�. Per a lÕequip �s un luxe perqu� fa m�s bo la resta.I la

sensaci� �s que no va a fer n�meros, tot i fer-los, sin� a treballar perqu� lÕequip guanyi?Sempre ha estat aix�,

sempre busca la millor acci� per a lÕequip, perqu� lÕequip guanyi, independentment dels n�meros. Quan ell �s a la

pista canvia tot. Es va rodejar de Txemi i Maxi per fer el salt per completar lÕequip i tenir m�s possibilitats de cara

a lÕascens. Ha estat un encer t.Per a vost�, que va viure de petit el b�squet a Girona, deu ser un somni retornar-lo

a lÕelit?�s un somni. Despr�s del que es va viure fa uns anys a Girona, va ser una decepci� quan va desapar�ixer.

LÕarribada del Marc va servir per tornar a creure-hi. No podia pensar que aniria tan r�pid perqu� jo vaig arribar fa

tres anys a la LEB Plata i ja estem lluitant per lÕACB. Tot ha anat molt r�pid.Passen els anys i f�sicament el veiem

a un nivell alt: 19 minuts de mitjana i mantenint lÕencer t en el triple (37%).El m�s impor tant per a mi �s que no he

tingut mai problemes f�sics, sempre mÕhe cuidat molt. La meva al�ada i el meu pes tamb� mÕhan ajudat perqu� no

he tingut problemes de genolls ni de turmells. Em cuido molt lÕalimentaci�. A lÕestiu ja veur� qu� decideixo sobre

el meu futur.Quan deixi de jugar es veu fent dÕentrenador?En el dia dÕavui no hi penso, estic centrat a jugar. Quan

acabi la carrera de jugador s� que mÕho plantejar�. El que he fet �s treureÕm els cursos dÕentrenador per si algun

dia es dona lÕopor tunitat dÕentrenar.Marc Gasol va tenir una idea genial en implicar-hi tamb� Jaume Ponsarnau

per donar un cop de m� per al tram decisiu. Els fets li donen la ra�, ha estat una bona decisi�?Es va intentar

por tar un punt m�s dÕexperi�ncia. El cos t�cnic �s molt treballador, de Girona, i s�n clau, per� el dia a dia del

Jaume Ponsarnau ens va donar un plus per estar preparats per als moments clau de play-of f, com sÕha

demostrat.LÕICG For�a Lleida arriba com a tapat despr�s de fer una temporada espectacular. Com veu el

rival?Va comen�ar superb� la temporada, han seguit jugant b�, molt s�lids i amb conf ian�a, seÕls veu molt lliures

i han encaixat totes les peces, i vindran aqu� a totes. Han tornat a enganxar lÕaf ici� i veure el Barris Nord fa goig.
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